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Ministrica znanosti i obrazovanja prof.dr.sc. Blaženka Divjak sa svojim je
suradnicima posjetila našu školu u srijedu 8. siječnja 2020. Ministrici i
suradnicima dobrodošlicu su poželjeli ravnateljica škole Martina Zerec i učenici
Ivana Mrvčić i Erik Markiš. Ministrica se potom pozdravila s nazočnim
profesorima i stručnim suradnicama pedagoginjama.

Foto: Jasna Žagar



Ministricu su zanimala didaktička pomagala za izvođenje nastave iz tehnike i
tehnologije održavanja motornih vozila, motori, mjenjač i diferencijal, ali i alatni
strojevi, pri čemu se prisjetila vlastitih tehničkih početaka u osnovnoj školi.
Zapazila je i pohvalila plakat „I profesori idu u školu (za život)” s uradcima s prvog
savjetničkog posjeta našoj školi.
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U ime učenika i zaposlenika škole uvažene goste ministricu Blaženku Divjak,
glavnog ministričina savjetnika Marka Košičeka, savjetnicu i jednu od voditeljica
prvog savjetničkog posjeta Sonju Banić, zamjenicu župana Zagrebačke županije
Nadicu Žužak, pročelnicu Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu, sport i tehničku
kulturu Zagrebačke županije Mirelu Katalenec i gradonačelnika Svetog Ivana
Zeline Hrvoja Košćeca pozdravila je ravnateljica škole Martina Zerec.
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Ministrica je s nazočnima razgovarala o dosadašnjim iskustvima u
provedbi kurikularne reforme „Škola za život“. „Nema boljeg načina da se
osjeti bilo škole i sazna 'kako ide reforma' od razgovora s onima koji je
provode“, rekla je ministrica, dodavši da kad učitelji motiviraju učenike da
uče kroz rad i projekte, onda je i program škole atraktivan.
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„Zagrebačka županija će ove godine najveći dio proračuna uložiti u
obrazovanje, s naglaskom na gradnju škola i dvorana. Vjerujem da će to
doprinijeti da obrazovanje bude još kvalitetnije. Zajednički nam je cilj da
učenici u školi provode puno više vremena nego danas, no da bi se to
moglo i provesti potreban je jednosmjenski rad u svim školama“, rekla je
zamjenica župana Nadica Žužak, dodavši da učenike treba pripremati za
izazove koji ih čekaju u životu. Županija trenutno priprema projekte za
energetsku obnovu još pet škola, među njima i za Srednju školu Dragutina
Stražimira.

Izvor: Zagrebačka županija



Izvor: Zagrebačka županija

„Zadovoljna sam s pitanjima koja su mi danas postavili nastavnici i s
njihovom brigom da se neke stvari još više unaprijede”, rekla je ministrica
Divjak na kraju susreta. Pohvalila je Zagrebačku županiju i njezina ulaganja u

obrazovanje.



Izvor: Zagrebačka županija

Osobito smo ponosni na naše učenike koje je ministrica Divjak posjetila u
razredu, porazgovarala s njima poput prave profesorice i pohvalila ih za
njihov rad, zalaganje i disciplinu.

K.J.Ž.


